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SENIORENRAAD 
 

Zitting van 7 november 2022 
Aanwezig: 
 
Audrey Bogaerts schepen 
Tilly Heymbeeck secretaris administratie 
Simonne Binst ondervoorzitster persoonlijk 
Herman Van Bever lid persoonlijk 
Stany Op De Beeck voorzitter persoonlijk 
Francine De Becker lid persoonlijk 
Gerard De Vries lid persoonlijk 
Johan Neefs lid bijzonder comité sociale zaken OCMW 
Willy Van Den Brande lid Neos / TCB 
Suzanne De Meulemeester lid VLAS 
Josée Naets lid S-Plus Boortmeerbeek 
Jozef Crabs lid OKRA HEVER 
Monique Vertongen lid OKRA Hever 
 
Verontschuldigd: 
 
Rita Van den Balck lid OKRA Boortmeerbeek 
Georges Devroey lid Davidsfonds 
Marcel Boogaerts lid Landelijke Gilde Schiplaken 
 
1.            VERSLAG VORIGE VERGADERING 
 
Stany heet iedereen welkom en vraagt om respect te hebben voor iedereen zijn spreektijd. 
- Gebruik cultuurhuis: alles wordt in gereedheid gebracht zodat het cultuurhuis terug kan verhuurd 

worden. Het reglement betreffende het buurthuis in Schiplaken komt binnenkort op de 
gemeenteraad ter stemming.  

- In de vorige vergadering van de seniorenraad werd de vraag gesteld hoelang de Blokstraat 
afgesloten zal blijven, terwijl dit eigenlijk maar een tijdelijke oplossing was en al bijna 3 jaar duurt. 
Het college heeft dit geantwoord: het college van burgemeester en schepenen neemt kennis van 
de vraag vanuit de seniorenraad over de inrichting van de Blokstraat en verwijst naar de planning 
van het herstel in de algemene aannemingsronde van het onderhoud van de wegen dit najaar en 
de plaatsing van een knip in de Blokstraat in functie van de uitrol van het verkeersleefbaarheidsplan 
en meer specifiek de trajectcontrole in de Bieststraat. 
Op dit antwoord wordt gereageerd dat er waarschijnlijk een handtekeningenactie zal komen vanuit 
de Lievekensbossen en de seniorenraad vraagt daarom of het verkeerleefbaarheidsplan niet kan 
aangepast worden voor het gedeelte van de Blokstraat. 
Vraag CBS: aanpassing verkeerleefbaarheidsplannen Blokstraat. 

-statuten: de huidige legislatuur eindigt binnen twee jaar, daarom is het wijselijk om de statuten nu 
niet meer aan te passen. Het idee is ook om eventueel meer samen te werken met de andere raden, 
en zo ook meer eenvormige statuten enz. te bekomen. 

Herman is het hier niet mee eens en eist een stemming van de seniorenraad om toch het college aan 
te manen/vragen om de motie om de statuten aan te passen van de seniorenraad toch goed te keuren. 
Stemming: 
5 ja 
3 neen 
1 blanco 
Audrey, Johan, Monique & Tilly hebben niet meegestemd.  
Dus er zal aan het college worden gevraagd om de motie van de seniorenraad goed te keren 
betreffende de statuten. 
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Vraag CBS: goedkeuring aanpassen statuten 
 
2.              EVALUATIE BOORTMEERBEEK FEEST 9 OKTOBER 2022 
 
Er was redelijk wat volk, wel weinig verenigingen. Indien de gemeente niet zou plaatsnemen samen 
met Habobib, Ravot, enz. zouden al bijna de helft van de tenten wegvallen. 
Er wordt voorgesteld om dit terug te organiseren in het begin van september, beter voor verenigingen, 
en meer kans op goed weer. 
 
3. INFONAMIDDAG “het niet pluisgevoel “ 
 
De gemeente organiseert samen met Kirsten Van der Auwera een infonamiddag “het niet pluisgevoel” 
in het cultuurhuis te Hever van 14 uur tot 16 uur. Inschrijven is gratis, en verplicht. Het max. aantal 
deelnemers is 20 personen. Dit aantal is om de mensen ook de kans te geven erna in alle rust ook 
vragen e.d. te kunnen stellen. 
 
4. VARIA 

 
Gerard De Vries neemt ontslag als lid van de seniorenraad, hij wilt zich toeleggen op de verzorging van 
zijn echtgenoot. Hij heeft zich jarenlang ingezet voor de seniorenraad en voor het overleg van Foyer 
de Lork. Waarvoor veel dank Gerard! 
 
FOYER DE LORK 
 
Het overleg van Foyer De Lork van november is uitgesteld, dit gaat nu door op 13 december 2022. 
Er is nog steeds geen nieuwe directeur/trice aangesteld. 
Johan vraagt of Karin nu naar de bestaande tunnel onder het rusthuis gaan kijken is en wat is nu de 
stand van zaken.  
Vraag CBS: De seniorenraad adviseert aan het college van burgemeester en schepenen: de tunnel die 
voorzien is moet opgenomen worden in de overeenkomst in de verwezenlijking van het nieuwe 
gebouw.  
 
VARIA 
 
-Willy vraagt hoe de stand van zaken is i.v.m. de vraag voor info naar verenigingen toe. Dit is lopende.  
 
- Betreffende het memorandum, Herman stelt zich kandidaat hiervoor. Er wordt geopperd dat bij het 
vorige memorandum niet alle leden van de seniorenraad waren uitgenodigd om deel te nemen, maar 
dit is wel degelijk gevraagd aan iedereen. 
 
-Tips nieuwe uitstap 15 juni 2023: boottocht kanaal (kostprijs), Wervik, Lier, Tienen of iets anders. 
 
-Suzanne heeft dikwijls post van andere straten in haar bus. Advies: naar Brussel bellen 
(Boortmeerbeek niet bereikbaar). Dit brengt ons ook naar het volgende: doodsbrieven worden bijna 
niet meer gedrukt/verstuurd. Iedereen gaat er maar van uit dat iedereen dit digitaal kan consulteren, 
maar dit is nog steeds niet zo.  
 
-De verenigingen gids is een goed initiatief. 
-Herman meldt dat Nele De Win van de Vlaamse ouderenraad alle seniorenraden wilt bezoeken, 
ervaringen uitwisselen. Op de website van de Vlaamse Ouderenraad kan je het verslag van de 
ouderenraad online te consulteren. 
Herman vraagt aan Audrey wat het puntje ‘Vraag abonnementen de Lijn’ op het college van 17 oktober 
2022 inhoudt. Betreft: een moeder van schoolgaande kinderen uit Boortmeerbeek heeft gevraagd of 
we als gemeente niet deelnemen aan het systeem van Buzzy Pas? Het college van burgemeester en 
schepenen zal dit verder onderzoeken en het zal worden onderzocht, ook voor vb. korting ouderen.  
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Herman vraagt of alle leden van de adviesraden op de website mogen geplaatst worden. Technisch 
misschien niet zo mogelijk wegens GDPR? 
Vraag CBS: Kan de samenstelling van de adviesraden volledig op de website worden geplaats? Of met 
vraag ev. GDPR? 
 
- De gele doos voor senioren. Tilly heeft hier al meer informatie over verzameld en zal hierover met 
Audrey, Hans, Francine en Griet samenzitten om dit verder uit te werken. 
- Het geluid van de uitzendingen van de gemeenteraad is te stil, en soms slecht verstaanbaar. 
- Stany vraagt waarom er niemand bij de viering van de 100-jarigen in het rusthuis van de seniorenraad 
was uitgenodigd? Kunnen voor zo’n activiteiten vb.1 of 2 mensen van de diverse adviesraden 
uitgenodigd worden daarvoor? 
Vraag CBS: er wordt aan het CBS gevraagd of het niet mogelijk is dat er 1 of 2 leden van de adviesraden 
worden uitgenodigd bij vb. opening sporthal of huldiging of dergelijke.  
- 
-De vergaderingen van de seniorenraad in 2023 worden vastgelegd op de volgende data:  
09/01/2023, 13/03/2023, 08/05/2023, 11/09/2023, 13/11/2022 telkens om 09.30 uur in de raadzaal 
van het gemeentehuis. 
Het seniorenfeest is gepland op vrijdag 2 juni 2023. 
De jaarlijkse seniorenuitstap is gepland op donderdag 15 juni 2023. 
 
Stany Op de Beeck 
Voorzitter seniorenraad 

  

  

 


